
i rI Polokół NI xxxv/2ol3
z sesji RaĄ onrnry Mie&ó]v

z  dn ia25 l i Fca20 l l  r

sesję olworzyl Z -ca PŹerłodnicząccso Rldy G'niny - Edward (asan slowi

'.onvierm sesję Rady GmiĄ, Mietków,. plfyivilał febranych. na podslał'ie lisLy obmnośc'

stwierdzil quońm. infomując, żc *Trowadua się dodaLkoq! do poŹądku obńd pu!kl ..lodjęcie

uchsały N iprawie zniany budŹefu gniny na 20] ] I .. i pŹedstawi] porfądek obud po zm'auaclr:
l' Podjęcie uchNały $' spBwie zńie' budżeN gniny na 20l ] r
2' Podj.cic Uch}€ly w spmw'c zmiany nchNaly Nl xxlv/]22l20l2 Rady cńiny Mietków z

dnń 20 grudnia 2ol2 r w spnwie netody uśalenia opłaty za gosFodalowanie odpadami
konumńymi dI! licrochoności zmieszkal'ch i niemi€sżkałyclr odz łfsokości s|awki
ophty a gospod{owańje odpadami d]a nien|ohońości zamieszka|'clr i Diez@icsfkał}ch
n. leEnie cmin' Mielkó{

3' Podjęcie uchwaiy w spEwie aimy uchvlly Nr )LxN/] 2]/2012 Rad' oniny Mietkórv z

dnia 20 grudni! 2012 r w spńlvie teminu. cfęstotliwości ilrybu lis,.zefua oplaL a
gospÓdarowanie odpadlmi konuahr}6i m tcrenie gfiiny l\'lietkó

,r, iojięcie uchwał' w spra'vie ufrucnia zgody na splzedaż nieflrchomoś.i zabudołanej
sBnowiącej Nlasność oniny Mie*óiv ozmczonej j3ło dzialka ff i79l6 Fłożonej ]v

obĘbie wsi Mierkó*l
5' Podjęcie uchqa]y w spBNie awiadomienia Pani Ery Rajc4loNskiej Jaosz' DyEklora

Gimazjufu w Mi€tkowie o pżedhżeniLl temińu rozpatuenia z-lozonych skarg,
ó' vńioski i inlelpellcje radnych'

v ztliązku z ł!rcwadzenien zmian { poŹ4dh olrEd' z ca PŹesodniczącego Rady cńiny -

Edward K6san Fopiosil o przeglosoNarie
o]Ósowlo 13 ńdnych oddmo Lj elosńv..za.'
Z ca P@$odnicząceeo stwieldfi|. że porządek obBd zoslal pz'' ętyjednogłośn'e

Uchwala lv spra$ie zńiey budżelu ghiny na201] r
Rpgr  O , la .  <kdro . . . | , i 1  r ) r t r i a  /e  n ra r .  poroo" r J i . r ' e J t '
p |oJJn 'L ' ' ' ' J s . ' .e i J | ' .e ' \ Óo i{ i "1 ie  J /oe  u ' ' '  wroŚ iowÓ ' / ) / 'a  do l . .  fu  e1 .e|
w kNocie 45 oo0.oo 2ł' a odphfiośi miesfk!ńcó$' \gnosi 7 94l.00 z]'. łączna k$ota 52
9.tl'oo zł' wFoŚicw doluF zadanie $' rysokości 85% pozos|a]e ]5% pokjy$ają
ńieszkdjcy, Ponrfolmoła]a również' że Ń lyn toku FzeŃidziane jesl ok' 50 lon ebestu do

Nótęplie pżcdstawil.piojekt ldrwaĘ.
oJosom|o 13 ńdnych oddmo lj slosórv..za..
I KJ ..r qu'c-d/i,, /e rlr. . /o!31. podierr redrogro"lie

Uchwa]a rv splaRie zmioy uchwa]y NI xxlv/l22l2ol2 Rad' cminy Miellów z dda 20 grudnia
2o]2 r N spnwie netody lslalcnia oplaly za gospodalo\Yańie odpaddni komunalnymi dla
nieruchomo ści famieszka]ych i nieafu ieszkal'.lr olaz Nysoko ś. i stawk i oplaq fa gosPod aowan jc

odpadami dla nieruchomości @ieszkałyclr i niefamieszkałych na lereni€ cmnr' Mie&ó\Y
wójt vyjaśnil. ż€ na sspólnym posiedzenlukomisji Edni ushlili slas'kę 9,00 zł' za śm'eci
seercgotvme i l5,oo zl' a śmi€ci ni €segEgowanc omz w $ ] *' tabe|i ołĘślająĆej oPłaly
a segtgowane śmieci . \rkjeślono \łicsz z bbeli dotycfący 7 ń] . ale musi on pofoslać
ze qfględu !a lo. Źe osw z]ożyl deklda.ję uslala Śię $awkę 600'00 zI' ofu łfk€śla się

h l l l l r .
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UcńN.la N spnwie aiay uchwaly Nr )c<|v/l2]/2012 Rady Gminy Mietkórv z dnia 20 !rudnia
2ol2 r w Śpnwie leminu, częslotliwości i ĘbU uiszczenia oplal za gospodaroimie odpadmi
konunalnyńi na lerenie cfriny Mietków

wójl wyjaśnił. E w popmdniej uclr]t]e bylo pÓdme konto urzędu sniny' klót obecnie
!\lkcślmy każdy będzic nrial nrd}avidualne konlo.

Pojekt uchqdly pl&dskwila z'ca Pże{odnicząceeo Hclcm Artynowicz
GłosoM|o 13 radnych oddano Ij glosó]v'.Za..
E, Kssan - z.ca Plrewodniczącego stwierdzi]. że uchwlla zoslala podję|a ]ednog]ośnjc'

Uchwala w sFawie $Trażenia zgody na spŹedaż nieruchomości zabudowanej stlno]viącej
$']asnośó Gminy Mietków omaczonej jako dzialka nI 1 7916 poło,fonej w obrębio wsi Mictków

wójt poinfomował. żejes v]cena bndynku po by]ym Urzędzie cńiny ok. 500 000.00 zł
ido lego kosay s}'ceny ogloszony zoslaóic prTlatts

Prcjekt uchwary PŹcdslawiła Z.ca PŹewodniczącego Helena Ańynowicz
Głosowa]o l] ndn'ch oddano l3 glosó*',.2,'
E' Kasgn.z.ĆaPfurYodńjĆząceeo slBieldzil. że uĆhwala foŚa]a podjętajednogłośnie'

Uchwała \'sprawi€ a$iadomienia P&i Ery Rajcu ko]vskiej.Jarosz Dlrekola Gińnazjufu v
Mielkowie o pżed]ufeniu Lenjinu ozpaft.nia flofonych sklrg
PlTwodniczący Komjsji Ręwizyjnej - Rysztrd lącz ł!aśni|. że KoDisja rofpahje skalri
złożone plzef Panią Eyę RljczakowskąJdoY Dyrektola Ginrn'-jum w Mielkowie na
bcfczynność wóita i $Tsluchala w Ej spAvie Ęjafui€ń Wójta i pracoMików UYędu Gnnry.
vójl ptrdslawi| ządme pŹe Konhję dokumcnly. PŹc$odniczący Rady Gminy poin|omo\łał
Konis,ję. że uzgodnil z Plnią Dylektol' że będzie do dysPozycji Konisji pod le|elonen W dniu
posiedzenia KoDisji żn' ll'0''20l] r PŹevodniczący Konisji skonlaktowal się z Pania. dy.ektol.
klóra poin|omowala. że nie fooże uczeshiczyć w posiedfeniu loniewa-ż jes po konn'zji nogi'
będzie w UŹędzie Gnńy rv dniu 17 lipca 20]j L n. toŃulsie. lo wó\'czas pzekaże rv jakinr
terminie będzie mogla się spolkaÓ z Konhją i pŹedstawić dokumenĘ o którc konhja prcsila'
]ednak 17 lipca nic Us|alila tego l.min! ani nic pŹckuala dokumcntó\ł' w dniu 17 lipca
Prrewodniczący Konisji 2dżrvonil do Pani Dyrekb! ab] Nyreila zgÓdę na pŹedhż€nie leminu
rozpalffiia skarg' Pańi DyEktÓr powiedzialĄ żć ł}T!ża zgodę' ale plosi aby Końhj! $]slą!i]a
do niej f pismen lv lej spnwie. PŹełldniczący Komkji Rewizyjuej' po kilkn nnrutaclr pojechal z
pisfuem do Gihnszjun jednak Pań D)tklorjuż W szkole nie bylo'
vczoĄ PŹewod.iczący Rady cńiny skonlaktowal się telefonicznie z Panią Dyrcklor. któm
odpowie&iala mu. że obecnie Ńe w}Eża zgody na plzediuieDie rcminu rozpaEenia skarg
Konrisja Rewjzyjla zasię8nęla oPinii Radc' PraMego Pani Amy Plnek w spnwie nrożliwości
pftdfużenia lego leminu Pmi Radczyni Ódpowiedziala. że Rada cminy ma prawo PŹedlużyÓ

Pojekt uchwĄ pĘedsBwila z ca Prf-ewod.icfącego Helena Anynowicz
Gloswaio 1j Ednych oddano ]0 głosów..za',,3 glosy..pżeciw..
E' KaŚm z.ca PŹe\łodni.zącego slwicrdzil, żc uchwaIa zosla]a podjęta większością głosów

Henryk KŁnierczał - radny apylal jał to jesl ' Przwodniczący komhji R€Nizyjnej
lowiedfial' Źe DyEktor nie podpisala zgody na przedlużenie tminu' a w uchwale ujęle
jest. że jest na nolDieniu lekaBkn!
D Ksgn - odpowicdzia]. że skorojesnazivolnieniulckaukim'toniemoe]apodphać
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R Łącz na dzisiejszym posiedrenn' (onisji podjęla zos61a dec'zja i \ryŚosowme
rcstało phmo. i€ jeż€li Pani dyFkbr ni€ dostarczy dokunenLó( to KÓbisja rozpatrzy
sktrgi na podsrawie dokunenlóq któE posilda.
Kżińież Pol!ński 6dny . pisno {ateriały na sesję zostalo $Fłane ]8 lipca to juź
zoslala podjęla decyzja o pŹed]użeniu tminu, nic rczu'nie jak to jeŚl
Rysfdd Łąc2 {{aśni], że w rozmowie 1ele|onicznej Plni Dyrektor po]viedzidll Że 17
lipca będzie m konlrusie i podpisfe dokmcnl . nieslety nie mbi]a teeo. a Radcfynj
poinfomowała. że mmy Prgwo przedlużyó temin, Poza tyD Ś]vierdżil' że jeŹeli Pai
Dyrektor jeś Da zwolnieniu to nie powinna s eżdŹać poza Emnice knju. a f teco co
konńji viadono Ęjechała doAnglii'

Ad ó' wnioski i ifieĘelacje Ednych
Rysz{d Łącz . w zRiązku z L'ń' że w Meio*'ic wielkim jesL do sprzedaży dzia|ka.
^rócił się do wójla z prośbą o łfsllnie pńco\łnikó*' inten€ncyjDyclr, aby dopń*żdZili
dzia|kę do poŹądku aby fnaluł się ofelent
Pa]vel waolawek ńdń' rV ̂ Viąfku f podjęlą nclrwalą odnośnie sliski za śmieci . przez
dm nriesiące Dieszkańcy będą placić Il'50 zI' od osoby, a od s'Źeśuia 9.00 zl', poplosil
Wójla aby $}slano Ęele|ną i cu}'telną informacię do miesztańcóv rv spą{'e stawek opłal

Anna Braika radna-zap},lałajak będąplació rodzin' wielodzietn.
\Vójl odpo$'iedział, że tak jak }szyscy, ale od Iodznr ]vie|odzielńych 50.60 fł' od rodziny
lb. od I slychia2014r od nowej rno$a
A Btńka w Donmicrch jesl mdfina licząca 1I osób cz} one będą p|acić po 1].'0zl,

- Wójt odlowicdzia], żo do lcj rcdfinypodejdzie indywidualnie'
J oleta Popielska . faPytala o drcgę N dó] cmeltaża i parkińg

- vójt odpo$'iedzja]' że rcgo ńie robią pńcoificy inteMcncyini B tE clr]Yili rcbią ]v
chw!]owie. jak skończą Mócą do DoDeic kolo Pana szc7.rby zrcbiom Fopmlvk i on jeŚ
usotysfatcjonowmy

- H' A.rymowicf. poprosila o s1koszcnic rcwów pŹy drcdze do cnrenlM
E' KaŚsm yykoszenie rc$'u Pu y drcdze kolo Pfui cyre

- J'BajsercNicz slkoszenie rcs! wWaw@ńczycach na zkręcie ko]o Pma Jacka suslo
 ' Bmilka poposiła o łTkoszenie rcwów na teEnie nriejscosoścj Domanice'

- wójt łlaśnit. że pmcownik 2 Powiatl. klóry kosi| poinformo*'al. że ]v niejscorvościaoh
nie koszą rowów aby kanienie nie qyb]ly okien, slrałdfi ]akie noją dyspozycje i qfda
pol ecenie zoK wykosrenia niej sc ni eam ie sz-kalych rv n iej ŚĆ o{Ó ściach '
A' Pietruszka - ndny . Fowicdział. żc zakończony jest remoDl dlogi. a slrzęl pozosnl i
zap}1al, czy u]łóMają pobocza'
wójt - odpowiedzia|, że pnce nie zoslaly jeszcfe z.lończone' a pży okuji poboczy będą
z.obione zj&dy do posesji.
P wacłgwek . poposił o \rykosEnie kakórv na obwodnic' nj!ńiowskjej
wójt - odpowiedzia], żr obeclic pmcoMicy nrteMencyjni rcbią ]v stróży dlogę n!

r a Ją ' . | ' . ' J J ł  ! k o ' 1  ' 1 b ób . :  J .  oęd1 ' Ó b  /  \  \ 4M  o l . '
A' Pietlszka podziękowal wójtorvi za Wkoszenie placu p',y boisku, w dniu tiathlonu
tm płkowmo smochody - Pan Biedrzyński udoslępni óMież ten p|ac na parking
podc^ doinek Emimych.
wójt-poinfomoMł' że dożynki eminne odbędąsię 8 wueśuia201j r

- A. Pi.llusfka zwócil się do solttsów. aby pod6z1i raczowo i zB]osili druż)ny do furnieju
oIŁ poinfomowal' że tumiej siltkówki będfie rozgr,Nmy osobno,

- wójt poinformo$a]. że jest po vizyĆic w ZoM w swidnicy i pż)rYiózl 250 konpletó\Y
woftóq' któE zostanąpzeklane sollysoń ab' dosiłc7'yli nieszkańcom potŹebującym'
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Zwócit się do sohy9ów z prośbą aby Pźesfli po wsi i zrobili lislę . klo Ćhcc dzicżawić

Pojemik na śfoieĆi a klo chcialby go odkupić . pżedŚawicicl nrny prz echałby M
n ie i . ce  | / I  do  s ' |  | Jb .up$ To/nJ  /  L  s |c  ' ó '  ' ;e /  {  ,ov  V
cs .a rn l  | ro  prz  ' | reme r  ł  d/ ie l , J i t  baao 2 '5o  / '  f i e . "c '  (LDno Jo ' . J
uruno ńennitl' ro nie ma pojefuiika noże go kupić { Świdnicy. noqpojemnik o
po j '  l20 l ' .  o t '  I ]0 .00 zł '
Prośba łakonawcy aby sfśawiać śnieci Eno'
Poprosił IóMież soh'sów. aby infonno{ali ńicszkańcóN o uchwaloncj stste za śn'eci
segregowme' n'esesrcgowme.
Nstępnie poruszono mslępujące Śprawy:
wójt podfięko}al wsfyslkim. klórzy ]vlączyli się w obsługę lriańlonn i pzepiosil
mieszkajców. którym inPreza 1! uhudńiła życie ole poposil o opinie czy qr'ać zgodę
na oĘanirc$'bie lego lypu inpEz m terenie gnily Mietkó$l Zaaaczyl' że policja
słr}'lykowała olBlnizację i fabezpieczeuie fialh|onn'
Na Iena' t'aL|'onL q)po{|eł'e'i ''e {W IeŻ oh] ' i żd '.'
Mirslaw choryńgki - Prwodniczący Rady sołeckiej 9si Dziko\m poruszył spraq
rcmontu dBgi do Dfikowej, obniżeni. l adowności smochodów ciężtro$fclr, łfkoszenia
iowów na dodze do Dfikołej ' $nochody jadą śiodkicn. gdyż nic nie sidaó
zapiopono*'a|' aby slarostBo płacilo gńinie fa koszenie, gd]ż ivięcej stlacą na pa|iwo na
dojazd niż mieliby aplaĆić gńinie' zapya] leż o plac zaba.
wójt odpowiedział' ć u}slal e mail do Pmi sollys ]v spńwie dlori' rV splavic obniżenia
ladoMości samochodów ł1sIaI pismo do sttrosl1m i 1elelbńichie uzgodniono, ż-e Efrońl
będzie prepoqadeny w ciągu 2 lygodni' co do koszenia poboczy. podejmie póby
ńzmów 2e sttrostwem aby zmienili \aronki, Plac ab!s' na naslępną s.sję będzje
przygotowna uchsala N spBwie zlkupu zGni dzialka 2 byltm sklepen.
Jolańla Borecka - sołtys *si Mietkó\' rV imieniu sołysów porusz'Ia sprawę ̂ 'iększinia
obowiqzków sołtysóv w ̂ ivku z usla}q śmi.ciową i zapytah czy sołlysi nogliby zbierać
oplatę a śńieci pŹy okŹji zbiennia podatku olneBo orż poin|onnowala. żc sołtysi będą
Mioskować o pod$'yższenie die1'
władysla{'Jdosz nieszkaniec wsi Mielkós. eneł'toMny naucf'.icl ^{ócil się do
PŹ$vodnnzącego Komisjj Rowif)'inej i poruszyl spns'ę Pani DyEkor ojmnż|L'm v'
MielkoNi€ tfn' rozpaĘawia skarg pŹez Komisję Rewizyjną ncgaty\rcj oceny pracy
dokomnej pżez wójla nino nienagannej lacy zaznacfy|. że Ku.alolim nie qlrazi|o
zgody m laką ocenę ord traltolveia DFek1om pżez wójla i REdę Gńiny' zwróci]
uwagęj że Radajest od teBo aby uchwala1a a wójt od lego żeby slkon}nvał i slwiedziI' Źe
fu jest odwolnie ' $śzyscy jednoglośnie, bo wójt lat nówi' zap'tal ń{hież jaki byl
udzia| Komisji oświaly w opracowaniD oceny pncy DytlrLora'
Poiuszyl lakżJ sprawq kmienia pozysklnego 2 PKP stwierdfając' że Fst lo truom '
uważ2' ze odpowiedniB komisj! Rad' powinna spBvdzić !ą spńwę
Ryszard Łącz . ^tóci] ulsgę, Źe Pln Jaosz poivnn€n się 7f,łróĆić do ca|ej koDisji Ńe do
pżewodniczącogo i aaczyl. że Pa! vói nigdy nie nakazal końisji jak na rczsllzĘuąć
spBwę. tomisja awŚze sama podejmuje decyfje. Powicdzial' ć wójt pPJdslawil Konisji
dokumenlację i Konjisja chcia|atcż uzyskaó dolomenhcję od PaniDyEktor Konisj] nie
intgesu.je, ż€ Pai Dyrektor poj echala d o Angli i będąc na zwolnier iu lckfuskim, ale
Radca poin|omołlta ns' że ńany prawo pżed]użtć temin rozp.tŹenia tej skargi . który
zo$al pŹedhźony o miesiąc i jeżeli Pani dyreklo! nie dostarczy dokumentów. Komisja
ŃfstŹygnie stargi na podstawie dokunrentacji' klórą posiada'
E' Kassln vyjaśnil, że kmień z PKProzsypyr'eyjesl,na drogach nie ty|ko nasej Gminy
ale też *'gnnraclr Kąly wi smolcc' InbrmoNice, zarów, a io|nicy też stoŚują róŹle

EligiuszHladoń stw]erdzi]. Źe sąosoby klóE floż'ly deklalacje na stsYĘ l l'50 2l i le!@
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będą skladaó nołą na 9'00 fl' . fap},tał co f osobmi klóE nie złożryli w ogóle deklarcji -
czy rcbi się prerent' czy sąjaldeś koBekwencje
wójl odpowiedzial' że nie robi się prezenfu' Zgodnie z pnw€n są konsekwencF, al€ wójl
bmuje sĘ z konsekwencjmi'
Jolmta Polanska ńauczycie| cimnazjum porłiedziała że zos&l! popfuŚzona prz
orgnizalola lljathlonu o rcĘmizo]mie gruly nlodzieży do obslugi i zP,,tała czy w
imieniu vójla może oficjalnie podziękować m|odzieży
wójt odpowi.dzial' fe polecil sekretaice mbić lisĘ osób' ttóre b€ly udział i żloży
podziękołania wszystkin. ole poposi] o podfiękoyoie młodzieży slwi€rdzjąc, że byli

M' cholyński zaPytal kiedy będąnowe deklmcje
wójt - odlowiedzial. że j$t nowa uchwała. która vejdzie w życie Po 14 dnjach od
ogłoszenia i jak najsfybci€j lŹeba będfio lc dek|tr&je lozdać. Druki juŹ są dosĘPne m

J' Borecka 2p'1ała w jakiń teminie doslfuczyó fgłosrenia o knpnie lub dfierżlwie

wójt odpowiedzial' że jat najsfybciej' gdyż chce aby mieszkmcy mi.li nożliłość
alltwienia lego w€ w]asnej wsi'
E' tlładoń powied2ial' że fima ju się boni pŹed spŹ.dażą pojenników użyiveych w
cenie 36,00 2|' PMi w zoM powiedziala. że lrzeba by]o z]oź'ć thiosek w m!ju' gdyż teraz

wójl odpowie'lfial. że woeśniejga ufoowa *ygas]a 30 czerwca' ale jest oowa umowa
wczonj rcznawiał z PEż6em nmn nie zjałąś Paiią
E. Klssan z.ca Przcwodniczącego zapyh] czy sąjeszzejatieś p,tania nie zgłosfono

w frviązku f lrn zeknąl obndy słowmi ..zamykań ssję Rady Gńiny Mietków.'

Nagmie sesji Rc stmołi *łącznik do plotokolu ply1a cD'


